
 1 

PROTOKÓŁ NR 7/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 17 stycznia 2019 r. 

 

 

W dniu 17 stycznia 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 

się VII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

3. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście oraz pracownicy Starostwa 

Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął VII posiedzenie Zarządu 

stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 3 członków Zarządu  ( nieobecny Krzysztof 

Czarnecki, Sławomir Kryger ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z dyrektorem i główną księgową Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie w sprawie 

prośby pracowników jednostki o zwiększenie środków w budżecie na podwyżki wynagrodzeń. 

2. Spotkanie z Burmistrzem Krzyża Wlkp. i Wójtem Gminy Drawsko oraz Naczelnikiem Wydziału 

Funduszy Europejskich w sprawie możliwości budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze 

powiatowej Drawsko-Krzyż Wlkp.. 

3. Informacja Starosty z Konwentu Powiatów Województwa Wielkopolskiego dotycząca bieżącej sytuacji  

w szpitalach powiatowych. 

4. Organizacja Spotkania Noworocznego we współpracy z Forum Gospodarczym – informacja Wydziału 

Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. 

5. Powrót do autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu budżetu na 2019 rok. 

6. Wnioski do projektu budżetu na 2019 rok złożone przez radną Panią Izabelę Bobińską.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dwóch członków Zarządu Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego do czynności prawnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej i ustalenia Regulaminu jej pracy.  

9. Projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

11. Sprawy różne. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Spotkanie z dyrektorem i główną księgową Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie w sprawie 

prośby pracowników jednostki o zwiększenie środków w budżecie na podwyżki wynagrodzeń. 

Zarząd spotkał się  z dyrektorem i główną księgową Powiatowego Urzędu Pracy                                  

w Czarnkowie  w sprawie prośby ( zał. nr 3 ) pracowników jednostki skierowanej do Starosty                           

i Zarządu Powiatu o zwiększenie środków w budżecie na wzrost ich wynagrodzeń zasadniczych. 

Pismo w tej sprawie było już kierowane w październiku ubiegłego roku i Zarząd poprzedniej kadencji 

spotkał się w tej sprawie z dyrektorem PUP, który przedstawił szczegółowe informacje odnośnie 
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średnich wynagrodzeń pracowników oraz dodatkowych dla nich gratyfikacjach w ramach Funduszu 

Pracy. Wówczas Zarząd nie zdecydował o przyznaniu dodatkowych środków uznając, że w ustalonym 

dla jednostki budżecie na 2018 rok uwzględnione zostały środki na 3% wzrost wynagrodzeń. Obecnie 

pracownicy ponownie domagają się podwyżki swoich wynagrodzeń zasadniczych wskazując, że są 

jedyną grupą zawodową od wielu lat pomijaną w kwestii wzrostu płac. Od nowego roku nastąpił 

wzrost pensji minimalnej do poziomu 2.250 zł, podczas gdy ich płace nadal pozostają bez zmian. 

Zarząd nie podzielił stanowiska pracowników PUP w kwestii pomijania ich w podwyżkach. 

Uznał, że środki na podwyżki są przekazywane na takim samym poziomie jak dla pozostałych 

powiatowych jednostek organizacyjnych, jeżeli tylko pozwalają na to możliwości budżetu powiatu.            

W roku ubiegłym był to 3% wzrost i na ten rok w projekcie budżetu planowane są również 3% 

podwyżki, tak jak i w innych jednostkach (poza nauczycielami). Zatem nieprawdą jest stwierdzenie, 

że Powiatowy Urząd Pracy jest w tej kwestii pomijany.  

Obecna na spotkaniu dyrektor jednostki przedstawiła szczegółową analizę ( zał. nr 4 ) 

zatrudnienia i płac w Powiatowym Urzędzie Pracy. Wskazała źródła finansowania wynagrodzeń oraz 

średnie wynagrodzenia pracowników bez kosztów pracodawcy i nagród, z kadrą kierowniczą i bez 

kadry. Poinformowała również, że na początku stycznia br. Powiatowy Urząd Pracy w Czarnkowie 

otrzymał z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej decyzję ( zał. nr 5 ) w sprawie 

wysokości ustalonej kwoty środków Funduszu Pracy na dofinansowanie w 2019 roku kosztów 

wynagrodzeń zasadniczych pracowników realizujących zadania określone ustawą o promocji 

zatrudnienia i instytucjach rynku pracy, w ramach 6 % algorytmu środków FP, wynoszące 229,9 tys. 

zł i będące o 69,5 tys. zł niższe od planowanych w swoim budżecie. Oznacza to, że brakuje środków 

na pokrycie kosztów zatrudnienia dla 2 pracowników.  

Zarząd Powiatu postanowił, że uzupełni brakujące środki z budżetu powiatu, natomiast nie 

przyzna jednostce dodatkowych środków na podwyżki płac ponad te, które są planowane w budżecie 

powiatu dla wszystkich powiatowych jednostek organizacyjnych.  

 Radny Tomaszewski, w imieniu swoim jak i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, zaprosił 

Starostę na pierwsze w tym roku posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy, które odbędzie się                             

w siedzibie PUP,  w dniu 30 stycznia br. o godz. 11.00.  

Ad.2 

Spotkanie z Burmistrzem Krzyża Wlkp. i Wójtem Gminy Drawsko oraz Naczelnikiem Wydziału 

Funduszy Europejskich w sprawie możliwości budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze 

powiatowej Drawsko-Krzyż Wlkp.. 

Zarząd spotkał się z Burmistrzem Krzyża Wlkp. i Wójtem Gminy Drawsko oraz Naczelnikiem 

Wydziału Funduszy Europejskich w sprawie możliwości budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy 

drodze powiatowej nr 1323P Drawsko-Krzyż Wlkp.  

Naczelnik Wydziału przedstawił dotychczasowe działania podejmowane przez powiat w tym 

zakresie – zał. nr 6 do niniejszego protokołu.  

Decyzją Zarządu Powiatu z marca 2017 roku opracowana została na zlecenie Zarządu Dróg 

Powiatowych w Czarnkowie: „Koncepcja ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp.-Drawsko od km. 4+084 do 

km 6+662”. Koncepcja ta zaprezentowana została Zarządowi Powiatu oraz samorządom Krzyża 

Wlkp. i Drawska. Autor koncepcji zaproponował dwa warianty poprowadzenia ścieżki rowerowej:  

• wariant I - ruch rowerowy prowadzony byłby bezpośrednio za poboczem drogi powiatowej. 

Połączenie rowerowe prowadzone byłoby przez kładkę dla rowerów obok istniejącego mostu.                   

Za mostem ścieżka wchodzi skosem po skarpie w okolicę pobocza drogi w odległości 1m od 

krawędzi jezdni i w ten sposób prowadzona jest aż do miejsca obniżenia terenu w pobliżu kanału 

Drawka, gdzie przebiega poza rowem, po planowanym przepuście na kanale. Za obniżeniem terenu 

ponownie ścieżka wchodzi po skarpie w okolicę pobocza drogi i w ten sposób prowadzona jest do 

końca opracowywanego odcinka, gdzie włącza się do istniejącej drogi. Na całej długości planowanej 

ścieżki zakłada się wymianę nawierzchni istniejących zjazdów oraz w miejscach przecięcia rowów, 

budowę nowych przepustów. Parametry planowanej ścieżki to: szerokość 2 m długość 1569 m. 

Powierzchnia dodatkowych nieruchomości to około: 3529 m². Zaproponowane rozwiązanie wiąże 
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się z przebudową istniejącej skarpy oraz przeprofilowaniem istniejącego rowu odwadniającego. Na 

całej długości ścieżki rowerowej biegnącej bezpośrednio przy jezdni oraz przebudowywanej skarpy 

należy zastosować bariery ochronne od strony skarpy. Wariant ten wiąże się z potrzebą wejścia  

w działki leżące poza pasem drogowym. Na etapie projektowania należy wykonać podział 

nieruchomości i wykupić część przyległego terenu. Szacunkowe koszty tego wariant stanowią kwotę 

2 320 028,46 zł, realne koszty mogą się różnić +/- 20% w zależności od zastosowanej technologii. 

Do wartości końcowej należy uwzględnić koszt podziału i wykupu nieruchomości. 

• wariant II - ruch rowerowy prowadzony byłby za skarpą i rowem drogi powiatowej. Połączenie 

rowerowe prowadzone byłoby przez kładkę dla rowerów obok istniejącego mostu. Za mostem 

ścieżka przebiega odsunięta od drogi, za skarpą i rowem odwadniającym. W ten sposób prowadzona 

jest na całej długości opracowywanego odcinka, gdzie na zakończeniu włącza się do istniejącej 

drogi. Na całej długości planowanej ścieżki zakłada się wymianę nawierzchni istniejących zjazdów 

oraz w miejscach przecięcia rowów, budowę nowych przepustów. Parametry planowanej ścieżki to: 

szerokość 2 m długość 1565 m. Powierzchnia dodatkowych nieruchomości to około: 3981 m². 

Wariant ten wiąże się z potrzebą wejścia w działki leżące poza pasem drogowym. Na etapie 

projektowania należy wykonać podział nieruchomości i wykupić część przyległego terenu. 

Szacunkowe koszty tego wariant stanowią kwotę 1.115.185,65 zł, realne koszty mogą się różnić +/- 

20% w zależności od zastosowanej technologii. Do wartości końcowej należy uwzględnić koszt 

podziału i wykupu nieruchomości. Szacunkowy koszt odszkodowań za pozyskane nieruchomości              

w drodze postępowania o wydanie zgody na realizację inwestycji drogowej (ZRID) wynosi 77.638 

zł, tj. 3.529 m² x 22 zł/m² (stawkę 22 zł/m² przyjęto na podstawie śr. stawki dla naszego powiatu 

przyjmowanej za grunty wyceniane w operatach szacunkowych w roku 2017 przez ANR oddział                 

w Pile).  

 Zgodnie z informacją Naczelnika Wydziału, budowa ścieżki rowerowej może być 

rozpoczęta po uzyskaniu zabezpieczenia środków w budżecie Zarządu Dróg Powiatowych w 

Czarnkowie na opracowanie dokumentacji podziału nieruchomości i dokumentacji budowlano 

-wykonawczej wraz z pozwoleniem na budowę. Po zabezpieczeniu środków na ten cel będzie można 

dokonać wyboru wykonawcy, który opracuje projekt podziału nieruchomości, dokumentację 

budowlano-wykonawczą wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę lub zgodą na realizację inwestycji 

drogowej oraz dokumentację kosztorysową. Na etapie projektowania powstanie podział 

nieruchomości, na podstawie którego inwestor będzie musiał przeprowadzić wykup koniecznego 

gruntu pod poszerzenie drogi powiatowej lub przeprowadzić w ramach procedury ZRID wypłatę 

odszkodowań za grunty pozyskane pod jej poszerzenie. Następnie należy wprowadzić do budżetu 

powiatu nakłady inwestycyjne na konkretne lata. W przypadku ubiegania się o środki zewnętrzne, 

powyższe dokumenty są niezbędne do złożenia wniosku.  

 Zarówno Burmistrz Krzyż Wlkp. jak i Wójt Drawska zasadność potrzeby budowy ścieżki, 

argumentowali dużym zapotrzebowaniem społecznym oraz koniecznością poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców obu gmin. Podkreślono, że z uwagi na teren zalewowy, wariant II nie powinien być 

brany pod uwagę, natomiast kwestie technicznych rozwiązań, należą do projektantów.  

 Samorządy wyraziły wolę współfinansowania opracowania dokumentacji technicznej                      

i kosztorysowej w proporcjach: 50% udział powiatu i po 25% udziału gminy Krzyż Wlkp. i gminy 

Drawsko, przy wstępnie szacowanej kwocie ok. 150 tys. zł.    

Ad.3 

Informacja Starosty z Konwentu Powiatów Województwa Wielkopolskiego dotycząca bieżącej sytuacji  

w szpitalach powiatowych. 

Starosta przedstawił informację z Konwentu Powiatów Województwa Wielkopolskiego, który 

odbył się w dniu 14 stycznia br. w Puszczykowie i dotyczył w głównej mierze bieżącej sytuacji  

w szpitalach powiatowych w związku z wprowadzeniem od 1 stycznia 2019 r. nowych norm 

zatrudnienia dla pielęgniarek i położnych. Jak poinformował Starosta, w szpitalach Województwa 

Wielkopolskiego na skutek wprowadzenia nowych przepisów, powinno się zatrudnić dodatkowo 750 

pielęgniarek lub zlikwidować 850 łóżek szpitalnych. Największy problem występuje 

w szpitalach powiatowych, w mniejszym stopniu dotyka on szpitali wojewódzkich i rządowych. 
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Obecni na spotkaniu starostwie podkreślali, że ryczałtowy system finansowania szpitali przez NFZ 

powoduje, że ich wyniki finansowe spadają, gdyż ryczałty rosną średnio o 1-1,5% a koszty szpitali                   

o 3-4%. Wobec wprowadzenia nowych norm zatrudnienia pielęgniarek, w większości szpitale 

powiatowe decydują się na likwidację kilku łóżek w oddziałach, gdzie procent ich wykorzystania jest 

bardzo niski. Zwrócono także uwagę na inne istotne problemy z którymi borykają się szpitale: 

stawianie pielęgniarkom coraz większych wymogów w zakresie ich wykształcenia, braku szkół 

pielęgniarskich oraz niedopuszczanie do pracy pielęgniarek z zagranicy.  

Ad.4 

Organizacja Spotkania Noworocznego we współpracy z Forum Gospodarczym – informacja Wydziału 

Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Starosta w kilku słowach przedstawił Zarządowi propozycję zakresu i formy tegorocznego 

Spotkania Noworocznego organizowanego we współpracy z Forum Gospodarczym. Spotkanie to 

odbędzie się 15 lutego 2019 r. o godz. 18.00 w Hotelu Smolarnia. Spotkania mają charakter cykliczny,  

organizowane są rok rocznie. W spotkaniu udział wezmą przedsiębiorcy, parlamentarzyści, 

samorządowcy, przedstawiciele organizacji pozarządowych, stowarzyszeń, fundacji i jednostek 

samorządowych. 

Ad.5 

Powrót do autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu budżetu na 2019 rok. 

Zarząd powrócił tematu autopoprawek do projektu budżetu na 2019 rok oraz do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2036 – zał. nr 7. 

W dniu dzisiejszym Starosta przedstawił Zarządowi zaktualizowany kosztorys budowy sali 

sportowej wraz z zapleczem sanitarno-higienicznym oraz termomodernizacją i remontem przyległego 

do niej budynku dydaktycznego w Liceum Ogólnokształcącym im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie. 

Z operatu szacunkowego wynika, że koszt tego przedsięwzięcia to kwota 6,5 mln zł brutto, do tego 

dochodzą dodatkowo wydatki nie objęte operatem szacunkowym ( nadzór inwestorski 3%,  przyłącze 

gazowe, odstępstwa od p.poż dla budynku głównego, aktualizacja kosztorysów, tablice informacyjno-

promocyjne ( kamień węgielny), inne nieprzewidywalne na tym etapie koszty). W związku z tym,             

aby móc przystąpić do zadania Zarząd postanowił zabezpieczyć w budżecie powiatu kwotę   

7.500.000, 00 zł  w rozbiciu finansowania zadania na 3 lata: rok 2019 – 4.884.503,00 zł; rok 2020 – 

1.500.000,00 zł; rok 2021 – 1.000.000,00 zł. Decyzja Zarządu będzie miała odzwierciedlenie                                

w autopoprawkach WPF – załącznik nr 2 Wieloletnie Przedsięwzięcia Finansowe.  

Kolejna autopoprawka w projekcie budżetu powiatu na 2019 rok, mająca związek z punktem   

1 dzisiejszego posiedzenia,  po stronie dochodowej to umniejszenie decyzją Ministra Rodziny, Pracy               

i Polityki Społecznej o 69.500,00 zł wysokości ustalonej kwoty środków Funduszu Pracy na 

dofinansowanie w 2019 roku kosztów wynagrodzeń zasadniczych, o których mowa w przepisach                       

o pracownikach samorządowych, oraz składek na ubezpieczenia społeczne od wypłacanego 

dofinansowania do wynagrodzeń zasadniczych pracowników PUP, realizujących zadania określone                    

w ustawie. Zmiana ta skutkuje też dostosowaniem wydatków.  

Po stronie wydatkowej podwyższa się wydatki o kwotę 41.610,00 zł, co ma związek                              

z urealnieniem budżetu Zarządu Dróg Powiatowych, w związku z planowanym odejściem na 

emeryturę dyrektora tej jednostki. Ma to również związek z dokonaniem zmian w planie rezerw 

celowych, z których wydatek zostanie pokryty.  

W związku z tym, iż Samorząd Trzcianki zrezygnował z kwoty 1.000.000,00 zł (planowanej 

na rok 2019 ) na „Dofinansowanie budowy pływalni w Trzciance”, środki te zostaną zdjęte z tego 

zadania i  zaangażowane w 2019 roku na inwestycje w Szpitalu Powiatowym w Trzciance, stąd 

dotacja dla Szpitala w Trzciance w roku 2019 wzrośnie do kwoty 2.000.000,00 zł. W roku 2020 

dotacja zaplanowana  dla Szpitala to 500.000 ,00 zł.  

Kwota planowana na dofinansowanie budowy pływalni w roku 2020 w wysokości 

1.000.000,00 zł pozostanie w wydatkach majątkowych na przyszłe inwestycje w Gminie Trzcianka.  
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Planuje się dotację dla ZZOZ w Czarnkowie w wysokości 245.479,00 zł na „Rozbudowę                       

i Przebudowę budynku Szpitala Powiatowego w Czarnkowie”.   

Dokonuje się drobnych zmian w projekcie budżetu i WPF związanych z pomocą społeczną                       

( WTZ - y i rodziny zastępcze).  

Autopoprawki wpłyną na zwiększenie planowanej kwoty deficytu.  

Szczegółowa prezentacja i omówienie autopoprawek nastąpi podczas sesji Rady Powiatu 

zaplanowanej na dzień 29 stycznia 2019 r. 

Ad.6 

Wnioski do projektu budżetu na 2019 rok złożone przez radną Panią Izabelę Bobińską.  

Zarząd zapoznał się z treścią wniosków do projektu budżetu na 2019 rok złożonych przez 

radną Panią Izabelę Bobińską.  

Pierwszy ( zał. nr 8 ) z wniosków dotyczył ujęcia w projekcie budżetu na 2019 r. środków 

finansowych na remont nawierzchni ul. Gdańskiej w Czarnkowie, na odcinku od obwodnicy do placu 

Jana Karskiego.  

Zarząd odłożył wniosek w czasie uznając, że priorytety w zakresie zadań drogowych będą 

wypracowywane w oparciu o najpilniejsze potrzeby i możliwości finansowe oraz we współpracy                       

z samorządami gminnymi. 

Drugi wniosek ( zał. nr 9 ) dotyczył ujęcia w projekcie budżetu na 2019 r. środków 

finansowych na współorganizację Powiatowego Targu Świątecznego w Czarnkowie w okresie grudnia 

2019r. Wnioskodawczyni wskazała, że środki na ten cel można byłoby przeznaczyć  

z kwoty planowanej na roczną składkę członkowską w Związku Powiatów Polskich, z którego to 

Związku powiat postanowił wystąpić w końcu grudnia 2018 r.  

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie uznając, że współfinansowanie organizacji Targu 

Świątecznego może być przedmiotem wniosku w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadań 

publicznych powiatu przez organizacje pozarządowe.   

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dwóch członków Zarządu Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego do czynności prawnych. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wskazania dwóch członków Zarządu 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego do czynności prawnych.  

  Niniejszą uchwałą wskazuje się dwóch członków Zarządu Powiatu w osobach: Feliks Łaszcz 

– Starosta i Sławomir  Kryger – Wicestarosta do czynności prawnych polegających na zaciąganiu 

kredytów i pożyczek oraz udzielaniu pożyczek, poręczeń i gwarancji oraz emisji papierów 

wartościowych.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 3 członków Zarządu ( nieobecni: Krzysztof Czarnecki, Sławomir Kryger): 

- 3 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 15/2018 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej i ustalenia Regulaminu jej pracy.  

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej                             

i uchwalenia regulaminu jej pracy.  
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 Niniejszą uchwałą powołuje się Komisję Konkursową i ustala regulamin jej pracy, zadaniem 

której będzie dokonanie analizy pod względem formalnym i merytorycznym oraz zaopiniowanie ofert 

złożonych w otwartym konkursie na realizację zadań zleconych przez powiat czarnkowsko-trzcianecki 

organizacjom pozarządowym oraz podmiotom, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Wyniki swojej pracy 

wraz z propozycją wysokości dotacji Komisja przedłoży do zatwierdzenia Zarządowi Powiatu, który 

ostatecznie zdecyduje o przyznaniu dotacji. Do składu Komisji jako przedstawicieli organu 

wykonawczego proponuje się następujące osoby: Karolina Mazurkiewicz - naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, Wioletta Szukajło – główny specjalista ds. kultury, 

sportu i współpracy samorządowej, Bogusława Redmann – pełnomocnik ds. współpracy                                     

z organizacjami pozarządowymi, zastępca naczelnika Wydziału Organizacyjno-Ogólnego oraz Anna 

Pawełczyk-Wojcieszyńska – główny specjalista w Wydziale Organizacyjno-Ogólnym. Pomimo 

zaproszenia do pracy w Komisji publikowanego na stronie internetowej powiatu, żadna  

z organizacji pozarządowych działających na terenie naszego powiatu, nie zgłosiła swojego 

przedstawiciela do składu Komisji. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 3 członków Zarządu ( nieobecni: Krzysztof Czarnecki, Sławomir Kryger): 

- 3 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 16/2018 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu.  

Ad.9 

Projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

 Sekretarz Powiatu omówiła projekty uchwał przygotowanych na najbliższą Sesję rady 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, w sprawie: 

a. przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej w ramach kwalifikacji 

wojskowej w 2019 roku – zał. nr 12, 

b. zmiany Statutu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego – zał. nr 13, 

c. przekazania petycji podmiotowi właściwemu do jej rozpatrzenia – zał. nr 14, 

Ad.10 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia tj. z dnia 10 stycznia 2019 r., nie wnosząc 

żadnych uwag.  

Ad.11 

Sprawy różne. 

Spraw różnych nie poruszano. 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 17 stycznia 

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 24 

stycznia 2019 r. 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

                                                                                         Feliks Łaszcz  ……………………………….. 

                                                                                         Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                         Jan Pertek …………………………………… 
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